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Spørgsmål nr. 1289 fra Folketingets Retsudvalg (Alm. del):

”Er ministeren tilfreds med forløbet omkring indførelsen af 
Polsag?”

Svar:

Der er en række statslige it-projekter, som igennem de senere år er blevet 

forsinket og/eller dyrere end oprindeligt skønnet. Dette er naturligvis ik-

ke tilfredsstillende, og det er også baggrunden for Finansministeriets rap-

port fra maj 2010 om professionalisering af arbejdet med it-projekter i 

staten.

Det siger sig selv, at det havde været ønskværdigt, hvis POLSAG-

projektet ikke var blevet forsinket. Jeg er imidlertid tilfreds med, at Rigs-

politiet i efteråret 2009 har gennemført en ekstern konsulentundersøgelse 

af POLSAG ved The Boston Consulting Group (BCG), og at Rigspolitiet 

har iværksat en række initiativer, der skal understøtte såvel den organisa-

toriske forankring af POLSAG og dets funktionalitet som en generel pro-

fessionalisering af Rigspolitiets måde at styre og gennemføre it-

udviklingsprojekter på, jf. den samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 

1290.


